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Abstract (en)
In the feed of cartridges (26, 27) from an ammunition container (13, 14) to a firearm (10), at high rates problems arise in the acceleration of an
endless feed chain (29, 30) by which the cartridges (26, 27) are fed to the firearm (10). In a known cartridge feed device of this type, there is an
elastic compensating loop in the feed channel. According to the invention, the feed chain (29, 30) is guided on a guide rail (90). The feed chain
(29, 30) can be lengthened and shortened, and at the start of series firing the entire portion (35) of the endless feed chain (29, 30) to be fed is
concertinaed and the empty portion (36) is stretched. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei der Zufuhr von Patronen (26, 27) aus einem Munitionsbehälter (13, 14) zu einer Feuerwaffe (10) ergeben sich bei hohen Kadenzen Probleme
bei der Beschleunigung einer endlosen Förderkette (29, 30), mit welcher die Patronen (26, 27) der Waffe (10) zugeführt werden. Bei einer bekannten
Patronenzuführvorrichtung dieser Art ist eine elastische Ausgleichsschlaufe im Förderkanal vorhanden. Erfindungsgemäss wird die Förderkette
(29, 30) auf einer Führungsschiene (90) geführt. Die Förderkette (29, 30) ist verlängerbar und verkürzbar, wobei zu Beginn eines Seriefeuers der
volle zuzuführende Abschnitt (35) der endlosen Förderkette (29, 30) zusammengestossen ist und der leere Abschnitt (36) der Förderkette (29, 30)
gestreckt ist.
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